
  

Schriftelijke vraag: 
 

Vraagnummer:  S-473 (20int00291) 
 
Datum indiening: 20 januari 2020 
 
Onderwerp:  Informatiememo Stand van zaken Knoop 38 d.d. 11 november 2019 
 
Naam indiener: Hanneke Bruinsma, GroenLinks Overbetuwe 
 
 
 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 
 
 
Aanleiding: 
In het informatiememo Stand van zaken Knoop 38 d.d. 11 november 2019 geeft het college zijn 
visie op de voortgang omtrent de ontwikkelingen in Knoop 38. De fractie van GroenLinks 
Overbetuwe heeft aanvullende vragen over dit memo.  
 
Onze vragen: 
 

1. De gebiedsvisie bij de start van de RTG kwam met € 4 mln voor het inrichten van de 
omgeving. De afspraak is dat alleen dingen uit die gebiedsvisie gefinancierd worden met 
die €4 mln. Mocht er besloten worden tot extra maatregelen, zoals bijvoorbeeld een extra 
grondwal bij Slijk-Ewijk, hoe worden deze extra kosten dan gefinancierd?  
 

2. Over de financiering van knoop 38 wordt aangegeven dat er 19-24 miljoen nodig is en dat 
het nog niet rond is. De helft van de benodigde middelen moet van het Rijk komen. De 
regio moet dus 9,5-12 miljoen op tafel leggen. Er zijn 3 betrokken regionale partners 
(gemeente Nijmegen, gemeente Overbetuwe en de provincie), aangezien Rijkswaterstaat 
een rijkspartner is. Uit een eerdere rapportage bleek dat de provincie 2 miljoen 
beschikbaar heeft. Betekent dit dat Overbetuwe en Nijmegen samen 7,5-10 miljoen op 
tafel gaan leggen? Als dat niet lukt en het ontwerp goedkoper gemaakt moet worden, wat 
betekent dat dan voor het vrachtverkeer afkomstig van Park 15 en de RTG in relatie tot 
het fietsverkeer? 

 
3. Wat is de stand van zaken met betrekking tot het omgevingsfonds?  

a. Bestaat er al een entiteit? 
b. Wie financieren mee? 
c. Wat is het reglement? 
d. Hoe worden de bewoners betrokken?  
e. Wie heeft regie? 
f. Waaraan moeten onttrekkingen voldoen? En wie bepaalt dat? 
g. Wordt planschade ook uit dit fonds vergoed of is dat apart? 
h. Waarom worden de frictiekosten van een opkoopregeling voor ‘uitkopen als 

mensen dat willen’ uit dit fonds betaald en niet door Provincie Gelderland? 
 

4. Is aan de exploitant van de nieuwe reclamemast op Park 15 ook een bijdrage aan het 
omgevingsfonds gevraagd? Zo ja, wat is deze bijdrage? Zo nee, waarom niet? 

 
5. In welke fase bevinden zich de gesprekken met de omwonenden over de compensatie 

van woningen die vanwege de RTG en eerder planologische ontwikkelingen gesloopt 
worden of zijn? Wat zijn de eventuele uitkomsten van deze gesprekken? 
 
 



6. Wat is de stand van zaken met betrekking tot de afhandeling van punt C
1
 van het 

amendement van 24 oktober 2017? 
 

7. Het college geeft aan dat zij “gedeeltelijk afhankelijk was en is van de voortgang bij de 
provincie” als het gaat om de aankoopregeling. Waaruit blijkt die afhankelijkheid?  
 

8. Wat is de stand van zaken met betrekking tot de gesprekken tussen omwonenden en 
Provincie Gelderland over de provinciale compensatieregeling en met name de taxaties? 
Wat zijn de eventuele uitkomsten van deze gesprekken? 

 
9. Wat is er gebeurd met de toezegging van het college dat de raad elke 2 maanden een 

voortgangsrapportage inzake Knoop 38 zou krijgen? 
 
 
Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven, 
 
Ondertekening: 
 
Hanneke Bruinsma, GroenLinks Overbetuwe 
 

                                                           

1
 Uit het amendement: “C. Het verlies aan woningen voor Reeth (door sloop in verband met de komst van de railterminal) elders 

in het buurtschap Reeth wordt gecompenseerd door de bouw van tenminste eenzelfde aantal woningen.” 
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